
Dz-07.0021.1.17.2019  

Protokół nr 18/2019 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 30 maja 2019 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 15.30, po stwierdzeniu obecności pięciu członków Zarządu, przewodniczący 

otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 28 maja 2019 r. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy. 

3. Rozpatrzenie korespondencji bieżącej. 

4. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 17. posiedzenia Zarządu 

odbytego w dniu 28 maja 2019 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 2. 

Zarząd podjął uchwałę w sprawie delegowania członka Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy (Uchwała nr 15/2019). Uchwała została podjęta jednomyślnie – 

5 głosami za. 

Zarząd podjął uchwałę w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań 

zgodnie z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy (Uchwała nr 16/2019). Uchwała została podjęta 

jednomyślnie – 5 głosami za. 

Ad. 3. 

Zarząd zapoznał się z następującą korespondencją: 

 prośba mieszkańca o pomoc w sprawie przywrócenia drożności wjazdu w drogę gminną 

wewnętrzną – pismo w tej sprawie zostanie skierowane do Zarządu Dróg Miasta Krakowa, 

 pismo Wydziału Bezpieczeństwa i zarządzania Kryzysowego UMK w sprawie bezpłatnych 

kursów z zakresu BLS/AED dla mieszkańców Krakowa oraz grantów dzielnicowych 

w ramach programu „Bezpieczny Kraków” w roku 2019 – przyjęto do wiadomości; na 

następnym posiedzeniu zarządu przygotowane zostaną ewentualne projekty uchwał, 

 list otwarty mieszkańca w sprawie wypowiedzi radnego miasta Andrzeja Hawranka na 

spotkaniu w Olszanicy, który został skierowany m.in. do Rady Dzielnicy VII – zapoznano 

się; list został przekazany członkom Rady Dzielnicy pocztą elektroniczną, 

 pismo Biura ds. Dzielnic Miasta Krakowa w sprawie wydawania gazetek dzielnicowych – 

zapoznano się; przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował o złożeniu w Sądzie 

Okręgowym w Krakowie wniosku o zmianę w rejestrze dzienników i czasopism, 



 pismo Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego UMK w sprawie 

doprecyzowania zapisu w uchwale w sprawie wstępnego rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy na 2020 rok, dotyczącego zakupu radiowozu dla 

policji – zapis zostanie doprecyzowany w uchwale w sprawie ostatecznego 

rozdysponowania środków, 

 pismo Ośrodka Edukacji Obywatelskiej CM w sprawie przekazania środków na realizację 

projektu edukacyjnego w 2020 r. – środki na projekt znalazły się w zapisach uchwały nr 

VII/83/2019 Rady Dzielnicy VII z 21 maja 2019 r., 

 pismo mieszkańca w sprawie rozważania możliwości podłączenia budynków przy 

ul. Kościuszki do miejskiego systemu ogrzewania przy okazji remontu ulicy – zarząd 

skieruje w tej sprawie pismo do Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej,  

 pismo Kolejowego Klubu Wodnego 1929 w sprawie poparcia pełnomocnika Prezydenta 

Miasta Krakowa ds. Osób Niepełnosprawnych dla inicjatywy dostosowania budynku 

klubowego dla potrzeb osób niepełnosprawnych, 

 podziękowanie mieszkańców za pomoc w zachowaniu terenu zielonego na zapleczu 

budynku przy ul. Senatorskiej 9 – przyjęto do wiadomości; pismo zostanie odczytane na 

sesji rady, 

 podziękowanie mieszańców ul. Sawickiego za realizację remontu chodników i jezdni – 

przyjęto do wiadomości, 

 informacja Biura ds. Dzielnic Miasta Krakowa w sprawie finansowania umów – zleceń 

dotyczących obsługi biurowej od stycznia 2020 roku – przyjęto do wiadomości, 

 materiały dotyczące prezentacji na temat analizy statystycznej populacji osób 

niepełnosprawnych w Dzielnicy – prezentacja zostanie przekazana do wiadomości radnym 

drogą elektroniczną. 

Ad. 4. 

Witold Górny i Szczęsny Filipiak zreferowali przebieg spotkania w Zarządzie Budynków 

Komunalnych dotyczącego nieruchomości: przy ul. Królowej Jadwigi 203, ul. Kamedulskiej 

70, ul. Kościuszki 14, 16, 18 (notatka do wglądu w biurze rady). 

Szczęsny Filipiak poinformował, że 6 czerwca br. o godz. 18.00 odbędzie się spotkanie 

z mieszkańcami osiedla Bielany. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 17.00 zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                 

            

      Szczęsny Filipiak 

 

 


